
NE YAPTIN LAZAREVA 

Anna Lazareva 27 yaşında Rus asıllı Kuzey Boru voleybol takımının Pasör çaprazı olarak oynayan 

ve ligimizde şu anda 349 sayı ile en fazla sayı alan ligimizin en skorer oyuncusu. 2021/22 - 2022/23 

sezonlarında Fenerbahçe takımının yedek pasör çaprazı olarak oynadı. Fakat o dönemde de çok 

eleştirilen bir oyuncuydu. Çünkü oynadığı oyun kapasitesi ülkemizdeki yerli birçok pasör çaprazına eş 

değerde hatta daha alındaydı. Sonra ülkemizden ayrılıp Çin ve Amerika ligleri deneyimi oldu fakat orada 

da dikiş tutturamadı. Sezon başında Kuzey Boru takımı ile anlaştığında herkesin kafasında bir soru işareti 

vardı. Birçok kişi hiç başka pasör çaprazı bulamadınız mı? Fenerbahçe’deki oyununu biliyorduk şeklinde 

serzenişleri vardı. Ligde çok beğendiğim, Kuzey Boru Takımının Antrenörü Mehmet Şekeryapan 

önderliğinde bu haftaya kadar çok iyi maçlar çıkarttı. Avrupa kupalarında geçen hafta İtalyanın Novara 

takımını çeyrek final birinci maçında 3-1 malup etmeyi başardı. Ligde de 26 puanla 6 sırada yer alıyor. 

Playoff lara kalması garanti gibi.  

Bu gün Haber kanallarına Anna Lazareva’ın İstanbul Bahçeli Evler Belediye takımı ile anlaştığı 

gelecek sezon orada oynayacağı haberi düştü. Belediye takımları sultanlar liginde bal yapmaz arı gibi 

varlığı ile yokluğu pek bir şey fark etmiyor. Kendi düzgün bir altyapıları yok, ülkemizdeki Eczacıbaşı, 

Vakıfbank gibi diğer takımların altyapılarında yetişen oyuncuları toplayıp yanlarına monte ettikleri  ikinci 

sınıf yabancılarla ligde son sıralarda yer alıyorlar. Her sezon sonunda takımı kapatsak mı? Devam etsek 

mi diye sezonu kapatıp sezon başlamasına az bir süre kala takım oluşturup ligde kalmaya çaba sarf 

ediyorlar.  

Bunun yanında Kuzeyboru, Aras Kargo, Zeren spor gibi takımlar ayakları yere daha sağlam basan 

takımlar. Bahçelievler Belediye takımı da diğer belediye takımları gibi faaliyetlerine son vermesi bir iki 

kişinin kararına bağlı. Birkaç sezon ancak ligde kalabileceğini düşünüyorum.  

Lazareva, Kuzeyboru takımı ile iyi işler yaparken sezon ortasında böyle bir haber çıkması bile 

takımın moralini bozmuş bu gün THY ile yaptıkları maçı çok kötü oynayarak 3-0 kaybettiler (ilk set 25-8 

bitti) Önümüzdeki hafta İtalyan Novara takımı ile çeyrek final ikinci maçını oynayacak. Takımın halini hiç 

beğenmedim. İşleri İtalya’da çok zor. 

Transferi Lazareva açısından değerlendirecek olursak, takımdan ayrılma isteğinin en önemli 

sebebini Aksaray’da yaşamanın zorluğu olarak değerlendiriyorum. Bir sporcu için İstanbul’da yaşmak 

varken neden Aksaray’ı tercih etsin.  

Maalesef futbolda, basketbolda Anadolu takımlarının kaderi bu Anadolu’nun bir çok takımında 

oyuncu tutmak zor. Sporcular ilk fırsatta büyük şehirlerdeki takımlara kaçıyorlar. Hatta geçmiş yıllarda 

Gümüşhane Torul, Kastamonu Bozkurt gibi Efeler ligi takımları Ankara’da antrenmanlarını yapıp Torul’a 

yada Bozkurt’a maçtan maça gidip tekrar Ankara’ya dönerlerdi.  

İnşallah lazareva önümüzdeki sezon Bahçelievler Belediyesi takımında da bu sezonki oyununu 

devam ettirir. Takımını başarıya taşır.  

Burada yazıma son verirken herkese sporla dolu günler diliyorum 

 

 

 

 



https://www.noktagazetesi.com.tr/yazarlar/ahmet-san/ne-yaptin-lazareva-312701 

 


